
Poštovane kolege, 

Povodom zahtjeva studijskog progama Biologija za raspisivanja konkursa za izbor u akademsko zvanje za 
oblasti Opšta grupa bioloških predmeta, Ekologija i Oblast molekularne biologije, genetike i evolucije, 
želim da ponovim mišljenje koje sam iskazao na jednoj od prethodnih sjednica vijeda.  

1. Sistematizacijom radnih mjesta na PMF-u predviđeni broj mjesta za nastavno osoblje je 58 
2. U trenutku kada sam započeo mandat dekana bilo je zapošljeno 57 nastavnika i to 12 za oblast 

Fizike, 17 za oblast Biologija i Hemija, 8 za oblast Računarstva (u taj broj sam uračunao profesora 
M. Martinovida i M. Mosurovida) , i 20 nastavnika za oblast Matematika. 

3. Smatram da broj nastavnika na jednom studijskom programu PMF-a ne treba da povedavamo na 
uštrb smanjenja broja nastavnika na drugom studijskom programu (usljed odlaska u penziju ili 
drugih razloga). 

4. Iako nije zapisano u sistematizaciji, smatram da je od 58 radnih mjesta   za nastavno osoblje 12 
rezervisano za oblast Fizika, 17 za oblast Biologija i Hemija, 20 za oblast Matematika, dakle 
zatečeno stanje,  i 9 za oblast Računarske nauke (jedno više od postojedeg stanja). Ukoliko naše 
potrebe budu nalagale da se ovi brojevi nastavnog osoblja povedaju na nekom studijskom 
programu, smatram da to treba da radimo isključivo promjenom sistematizacije radnih mjesta,  
a nikako smanjivanjem predviđenih radnih mjesta na drugom studijskom programu. 

5. Pošto je zahtjev kolega sa studijskog programa Biologija motivisan prethodno nerealizovanim 
konkursom za izbor u akademsko zvanje iz perioda kada nije bilo sistematizacije radnih mjesta, a 
da ne bismo remetili brojčane odnose nastavnog osoblja na  studijskim programima PMF-a 
predlažem sljedede: Da se uputi zahtjev Upravnom odboru UCG da se u sistematizaciji radnih 
mjesta PMF-a broj mjesta za nastavno osoblje poveda za 1 (za potrebe studijskog programa 
Biologija). Ukoliko UO bude insistirao da se ukupan broj radnih mjesta na PMF-u ne može 
povedavati, onda je alternativni predlog da se broj mjesta za nastavnike poveda za jedan, a broj 
mjesta za saradnike (koji „pripadaju“ kvoti Biologija) smanji za 1. 

6. Smatram da se o ovom zahtjevu za raspisivanje konkursa za izbor u akademsko zvanje na 
studijskom programu Biologija trebamo izjasniti, naravno pozitivno,  tek po dobijanju pozitivnog 
odgovora UO.   
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